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Cesta občine Hirschaid 1, 1295 Ivančna Gorica 

tel: 01 7887 260, fax: 01 7887 265 

e-mail:o-sticna.lj@guest.arnes.si 

 

 

ZAPISNIK 1. REDNE SEJE Sveta staršev 

Osnovne šole Stična v šolskem letu 2022/2023, ki je bila v torek 27. 09. 2022, s pričetkom ob 17.35 uri 

v prostorih OŠ Stična 

MATIČNA ŠOLA (MŠ): Matejka Tičar (1. a), Teja Bochl (1. b), Klavdija Ogrin (2. a), Špela Markovič (2. b), 

Tomaž Zelko (3. a), Aleš Marcius (3. b), Janez Arko (4. b), Tanja Rešetič (4. c), Barbara Maver (5. a), Silvija 

Ostanek (5. c), Peter Bahorič (5. d), Mojca Sever (5. b), Milka Paska (6. b), Anja Bregar Izlakar (6. c), 

Marjanca Rak (6. d), Mojca Sever (7. b), Mojca Cvetek (7. c), Maja Lampret (7. d), Andreja Smolej (8. c), 

Marko Lekše (8. d), Gorazd Hribar Rajterič (9. a), Miha Mandelj (9. c), (Simona Oblak (9. d), Urška Zaletelj 

(PPNIS 1) 

PŠ STIČNA (S): Dejan Švarc (1. S), Lana Kanalec (2. S)  

PŠ VIŠNJA GORA (VG): Polona Erjavec (1. aVG), Irena Bjeli (1. bVG), Tjaša Zavodnik (2. aVG), Marija Korošec 

(2. bVG), Primož Šuntajs (4. bVG), Mateja Zupančič (5. aVG), Marko Vavtar (5. bVG), Matija Krajnik (6. 

bVG), Aleksander Duša (7. aVG), Leon Koricki (7. bVG), Vesna Koricki (R) (8. aVG), Borut Mežnarčič (8. 

bVG), Alenka Kastelic (9. VG) 

PŠ MULJAVA (M): Ana Sijarić (1. M), Anže Habjan (2. M), Lovro Starina (3. M) 

Ravnatelj: g. Marjan Potokar 

Pomočniki ravnatelja: g. Gregor Arko, ga. Jasmina Selko, ga. Alenka Kovač. 

Dnevni red:  

1. Uvodni pozdrav ravnatelja 

2. Izvolitev predsednika Sveta staršev OŠ Stična 
3. Pregled zapisnika 3. seje Sveta staršev z dne 31.5.2022 
4. Poročilo o realizaciji delovnega načrta za šolsko leto 2021/2022 
5. Letni delovni načrt za šolsko leto 2022/2023 
6. Pobude in vprašanja 
7. Razno 

 

Ad 1) Uvodni pozdrav ravnatelja 

Ravnatelj je na začetku seje pozdravil vse prisotne ter predlagal in predstavil dnevni red. Vsi prisotni so z 

njim soglašali, zato je nadaljeval po točkah dnevnega reda.  
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Ad 2) Izvolitev predsednika Sveta staršev OŠ Stična 

Zanimanja za kandidature ni bilo. Tako sta bila dosedanja predsednik ter namestnica predsednika 

naprošena, ali sta pripravljena sprejeti še en mandat – oba sta se strinjala. Za naslednji mandat 

predsednika Sveta staršev je tako bil soglasno potrjen gospod Primož Šuntajs. Za naslednji mandat za 

namestnico predsednika Sveta staršev je bila soglasno potrjena gospa Mojca Cvetek. 

Ad 3) Pregled zapisnika 3. seje Sveta staršev z dne 31.5.2022 

Po kratkem povzetku in skupnem pregledu je ob malenkostnem popravku Zapisnik s 3. seje Sveta staršev 
z dne 31.5.2022 bil soglasno potrjen. 
 
Ad 4) Poročilo o realizaciji delovnega načrta za šolsko leto 2021/2022 

G. ravnatelj je predstavil poročilo o realizaciji LDN za leto 2021/2022. 
 

• Izpostavil je uspehe šole, število učencev, ki obiskujejo šolo (1.091), število zaposlitev, inšpekcije, 
ki so bile izvedene v letu 2021/2022 in predstavil mednarodne, državne in šolske projekte, ki so 
bili izvedeni v letu 2021/2022. 

• Po odcepitvi šole OŠ Zagradec (sestavljena iz nekdanjih PŠ Zagradec, PŠ Krka in PŠ Ambrus) je 
imela v šol. letu 2021/22 OŠ Stična kot celota 1.091 učencev in še vedno kar 64 oddelkov (53 
rednih oddelkov in 11 oddelkov podaljšanega bivanja). 

• 3 obiski inšpekcij: 2 obiska zaradi Covid19 ukrepov, obiska sta bila nenapovedana, pravila je šola 
v celoti spoštovala. 1 obisk zaradi fizičnega napada učenca na drugega učenca. Učenec je dobil 
rednega spremljevalca, to izvajajo tudi v letošnjem letu. 

• Dejavnosti: vse dejavnosti so bile izvedene, nekaj težav je bilo z Osilnico, a so tudi to na koncu 
uspešno izvedli. 

• Tudi učenci prilagojenega programa so uspešno izvedli šolo v naravi, kjer gre velika pohvala in 
zahvala učiteljem, saj so se sami zelo potrudili pri iskanju sponzorjev, da je bila šola v naravi za te 
učence brezplačna. 

• Odločbe: število otrok z odločbami narašča (kar 383 otrok z učnimi težavami/nadarjeni/po 
odločbi/drugo jezikovno okolje) 

• Analiza uspeha: 1080 ali 99% učencev je bilo uspešnih in napredujejo. 

• NPZ 2020/2021: 
o 6r: SLJ nadpovprečni, ANG in MAT pod povprečjem, 
o 9r: SLJ in TEH pod povprečjem, MAT nad povprečjem. 

 
Tekom predstavite je bil podan tudi komentar: Ogledati si podcast, kako so ocene 3 (dobro) tako rekoč 
izginile, največ je ocen 4 in 5, kar v resnici ni »normalno« in vprašanje v prihodnosti, kam to pelje. 
 
Ad 5) Letni delovni načrt za šolsko leto 2022/2023 

G. ravnatelj je iz letnega delovnega načrta izpostavil naslednje:  

• Na OŠ Stična skupaj s podružnicami je 1.130 učencev (1.-5. razred 610 učencev, 6.-9. razred 520 
učencev) – prirast 39 učencev napram 2021/2022. 

• Predstavitev predvidenih mednarodnih, državnih in šolskih projektov 

• Predstavitev obveznega šolskega programa (pouk, izvajanje kulturnih, športnih, tehniških in 
naravoslovnih dni, izvajanje izbirnih predmetov, in ure oddelčne skupnosti) in razširjenega 
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programa (podaljšano bivanje, jutranje varstvo, dodatni pouk, dopolnilni pouk, individualna in 
skupinska pomoč, interesne dejavnosti, šola v naravi - ŠVN)  

V debati s starši se je posebej omenilo: 

• ŠVN: glej objave na spletni strani šole; 1. in 2. razred v ŠVN ne gredo zaradi začetnega uvajanja in 
spoznavanja. 9r. prav tako ne gre. 

• Zbiralna akcija starega papirja na matični šoli bo 12.10.22, v Višnji gori pa 13.10.22 (glej spletno 
stran šole, obvestila). Izkupiček bo nižji zaradi dvigovanja cen elektrike pa kljub temu bomo še 
naprej zbirali papir, saj je tu ekološki vidik, hkrati pa potrebujemo sredstva. 

• Spomladanski bazar bo, prednovoletnega bazarja ne bo – zaradi, slabega vremena in organizacije 
same. Ponovno apel na starše, da se v čim večjem številu tako ali drugače vključijo pri sodelovanju 
za bazar. 

• Prostorske stiske: matična šola ima 5 oddelkov v tamkajšnji srednji šoli, polni sta prav tako PŠ 
Višnja Gora kot PŠ Stična, zardi vedno več vpisov na šolo. 

• Velika težava pri kadru z MAT, opravili 6 razpisov, kljub pozivom tudi na fakulteto, iskanju pri 
kolegih ravnateljih, učiteljev MAT ni. 

 
AD 6) Pobude in vprašanja 

1. Vprašanje: Ali bo še kaj predavanj (šola za starše)? 

Pojasnilo: Veliko predavanj že bilo in nekaj jih še bo. Hkrati zaradi zelo slabega odziva staršev z 

udeležbo je tudi zagatna situacija vabiti predavatelje. Vsa predavanja so plačljiva, teme so vedno 

aktualne. Hibridnega sistema predavanj ne želijo sami predavatelji, tako da to ni v planu. 

Razmislek v zimskem času tudi o hibridnem srečanju Sveta staršev. 

2. Vprašanje: Deklice 5r. se v srednji šoli pri pouku športne vzgoje morajo preoblačiti na straniščih, 

ali bi se to lahko uredilo kako drugače? 

Pojasnilo: Prostora ni, zaenkrat bi lahko rešili tako, da bi bilo dekletom bolj prijetno in primerno, 

da bi se dekleta preoblekla v učilnici, v tem času pa bi dečki počakali pred učilnico. 

3. Vprašanje (postavljeno s strani več 1. razredov): Problematika oddajanja in pobiranja otrok v 1-

2r, zaradi točno določenih ur ob 6h, 6:30, 7:00 itd ter pobiranja ob 13h, 13.30, 14:00 14:30 od 

15:00 dalje kadarkoli. 

Pojasnilo: Pred Covid19 časom so na vseh šolah imeli težave, zaradi neprestanega prihajanja 

staršev tako v času kosila, kot med izvajanjem podaljšanega bivanja. V času podaljšanega bivanja 

imajo otroci namenjen čas za prehrano – kosilo, 1h za opravljanje domače naloge ter 2 dni v tednu 

za športne aktivnosti, tako da proces dela je precej moten. 

Pri otrocih vozačih teh težav ni, saj se pripeljejo nekaj min pred poukom.  

Starši kateri vozijo otroke same, naj otroke pripeljejo 10-15min pred poukom, v primeru da jih 

oddajajo v JV pa po urah. 

Za JV je potrebnih najmanj 16 otrok, da se le to izpelje, skupina se lahko zapolni do 28 otrok +2 

otroka v izrednih primerih ob prošnji in odobritvi s strani MIZŠ. 

Šola je staršem pristopila nasproti in je iz polnih ur zamaknila na 30min, ur se bodo držali saj je 

tako večji red in mir za otroke. 

4. Vprašanje: Muljava prav tako izpostavila težavo pobiranja otrok, da v času med 13 in 14h se otrok 

ne more dobiti, kot le točno na pol ure/uro, po 15h pa se jih lahko pobira kadarkoli.  

Predlog: drugačne organizacije, preseliti podaljšano bivanje v spodnje prostore šole, domofon. 

Starši se strinjajo, da zaradi varnosti otrok in same šole, naj bo ta zaklenjena se pa ne strinjajo, da 

se otroke lahko pobira le ob določenih urah. Želijo si kakšne alternative. 
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Pojasnilo: Na koncu preteklega šolskega leta je bil podan vprašalnik, na kateremu smo starši lahko 

označili kdaj bi/bomo pobirali svoje otroke. Na podlagi teh odgovorov so stopili nasproti staršem 

in ure oddajanja in pobiranja otrok prilagodili na 30min.  

Po 15h se število učencev bistveno zmanjša: ni dejavnosti na šoli, vozači odidejo. Dne 13.9.2022 

so preverili koliko otrok odhaja ob določeni uri, tako, da šola ažurno spremlja in poudarja da zaradi 

lažjega izvajanja bodo ure ostale. Potrebno je tudi razumeti, da če se ne držimo ur, se otroka 

preseneti, da smo prišli ponj, učitelj mora iti po tega otroka, ga pripraviti da bo odšel iz razreda, 

otrok mora pospraviti v torbo itd. Če pa se držimo ur, pa učitelj lahko otroka že v naprej pripravi 

in je ta otrok že pripravljen, da bodo starši prišli ponj. 

5. Vprašanje: Predlog s prejšnje seje ob problematiki uši, da bi šola priskrbela glavnike, šampone. 

Pojasnilo: Soglasno vseh staršev, v primeru, da se pojavijo uši, za to poskrbimo starši sami, 

vsekakor pa to sporočimo razredniku, da lahko obvesti ostale starše, da morajo biti pozorni na to. 

6. Vprašanje: Čakanje vozačev v učilnicah in zakaj ne na prostem, saj otroci že tako med poukom ves 

čas sedijo, pomembno gibanje. 

Pojasnilo: Ko otroci čakajo na šolski prevoz, je to masa otrok. Sprva so mislili v avli, a ne gre saj je 

prevelika gneča, težavo so rešili tako, da počakajo v učilnicah, tako je tudi manj možnosti za 

morebitne poškodbe v času čakanja, a tudi vreme sedaj čakanju zunaj ni primerno. 

7. Vprašanje: Ali so otroci kakorkoli zavarovani (prevoz)? 

Pojasnilo: Ne, otroci niso s strani šole zavarovani. Zavarovana je zgolj šola v primeru vandalizma. 

Praviloma bi morali biti vsi otroci zavarovani za vsako dejavnost, šola v naravi itd. s strani staršev 

in ne šole. 

8. Vprašanje: Ali je res, da se učitelj sam odloči ali bodo otroci počakali zunaj ali ne na šolski prevoz? 

Pojasnilo: Starši naj spodbujamo otroke, da hodijo peš in naj ne čakajo na šolski prevoz v kolikor 

je le to mogoče.  

9. Vprašanje: Neažurnost spletne strani in pozno obveščanje in ni zapisov na Lopolisu glede 

preverjanj itd. 

Pojasnilo: Spletna stran šole ni obveza pa jo vseeno imamo. Za lažjo navigacijo na njej, naj jo 

večkrat obiščemo in se bomo navadili.  

Lopolis: 

• 1r. obvestila se nalepijo v beležko, 

• 2 in 3r. obvestila se napišejo v beležko, učitelji preverijo ali je res zapisano, 

• 4 in 5r obvestila/ocenjevanja si učenci sami zapišejo, učitelj ne preverja ali si je zapisal ali 

ne, 

• 6r in naprej so si učenci dolžni sami zapisati ali zapomniti. 

10. Vprašanje: Ali bo še kakšno predavanje o pretirani uporabi interneta? 

Pojasnilo: Kakšno predavanje zagotovo še bo, vendar ne vedo če letos. Zelo pomembno je da se 

tudi starši pogovorimo z otroki o varni uporabi interneta in skupaj obiščemo vsaj ti dve strani: 

https://safe.si 

in pa  

https://varninainternetu.si   

Gospod Arko bo ti dve povezavi tudi pripel na spletno stran šole. 

11. Vprašanje: Uporaba mobilnega telefona v šoli? 

Pojasnilo: Šola je predvsem v času Covida nagovarjala uporabo multimedij, sedaj pa imamo 

generalno težavo, saj je preveč pritiskov. Šola mobilni telefon v šoli dovoli, vendar uporabo le-

https://safe.si/
https://varninainternetu.si/
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tega pa ne. V primeru, da se kaj pripeti, je otroku slabo, se kaj zgodi, vedno so na šoli delavci, ki 

kontaktirajo starše, zaradi tega razloga ne vidijo potrebe po uporabi mobilnikov v šoli. Dogajajo 

se tudi nezakonita snemanja in fotografiranja, v primeru te kršitve, učitelj telefon prvič vzame in 

ga ob koncu pouka preda učencu, naslednjič pa morajo po mobilnik priti starši. 

12. Vprašanje: Težava kraje denarja, brskanja po torbah v 2r – matična šola?  

Pojasnilo: Težavo naj bi rešili tako, da bodo šolske torbe v času športne vzgoje na tribunah. 

13. Vprašanje: Prevozi (semafor v Ivančni Gorici - dela narobe; kroži informacija, da je bil (nevezano 

na pouk) zbit otrok; neurejenost avtobusnih postajališč – otroci čakajo na dežju, snegu, ni strehe, 

pogostost avtobusov; ali šolski avtobus lahko pelje otroka nazaj na izven šolsko interesno 

dejavnost)? 

Pojasnilo: Glede narobe delujočega semaforja, obrniti se na občino. Semafor bo pokazal zeleno 

luč le v primeru če se bo pritisnil gumb na semaforju za pešce. 

Šolski avtobus ne sme peljati otroka nazaj na izven šolsko interesno dejavnost. 

Vse kar je vezano glede na prevoze, varnost šolskih poti, urejenost avtobusnih postajališč itd se je 

potrebno obrniti na občino. Šola je dajala in bo dajala pobude vendar niso pa pristojni za to. Podan tudi 

predlog, da se problematika tudi javno objavi v javnih občilih, socialnih omrežjih itd, saj če bo težava vidna 

večji masi ljudi, se bo morda tudi prej uredila, kot le dopis na občino. G. Arko je tudi predstavil 

problematiko in naraščajoče pritiske nanj s strani staršev, pripravljen je pomagati pri urejanju dopisov in 

dodajanju aktov. Mnenje navzočih, da se sestavi delovna skupina staršev, ki bi problematiko podrobneje 

povzela, pripravila dopis, se pridobijo podpisi in se pošlje na občino. G. Šuntajs je pripravljen skupaj 

povezati starše, ki bodo pokazali interes sodelovanja v taki skupini in potem tudi poslati naprej 

material/dopise, ki bi jih taka skupina pripravila. 

14. Vprašanje:  Vezano na prehrano – že znane ponavljajoče tematike in pritožbe. Zato je v dneh pred 

tokratnim sestankom eden izmed predstavnikov (g. Marko Lekše) obiskal MŠ v času kosila in se 

prepričal v živo.  

Pojasnilo: Ob zelo široki in dolgi debati, ob razlagi vodje prehrane in starša, ki je bil tudi povabljen, 

da si je ogledal jedilnico, tudi obedoval v šoli je: da je prehrana dobra. Da kakšne napake se 

dogajajo in da se verjetno tudi bodo, saj je tako prostorska kot kadrovska težava, vendar se šola 

trudi in se tudi bo v prihodnje trudila.  

Apel na starše, da se pogovorijo z otroki, da poskusijo tudi jedi katerih niso navajeni. Morda tudi 

preverijo ali je otrok sploh pojedel kosilo. Kljub malicam, ki so si jih otroci sami želeli (npr. pizza), 

ta hrana ostaja nepojedena (predstavnik staršev je na svojem obisku tudi fotografiral vozičke z 

nepojedeno hrano).  

Sklepčno smo ugotovili, da prehrana je dobra, je dobro zasnovana in je raznolika. Otroci imajo 

tudi košarice s svežim sadjem, katere se otroci malokdaj poslužujejo. Šola je imela in bo tudi v 

prihodnje zagotovo imela preglede, zaenkrat je bilo vse v redu, vključena je tudi v Evropski 

program. 

Opozorilo: obstaja tudi anketa o prehrani, naj se jo poslužujemo. 

15. Vprašanje: 7b velike težave zardi MAT, saj nimajo primernega učitelja, na preverjanju znanja 80% 

otrok pisalo negativno oceno. Pobuda: kroženje učiteljev MAT v razred 7b, da bi jim predavali, 

tudi razredničarka se je ponudila in svoje razredne ure, ure dodatnega in dopolnilnega pouka, za 

razlago MAT. Otroke je strah za končni učni uspeh in pa NPZ. 
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Pojasnilo: Kot prej že večkrat omenjeno, velika težava na ravni cele Slovenije so učitelji predmeta 

MAT, saj jih ni. Učiteljica ima primerno izobrazbo in je primerna vendar ni matematik. Dogovor je, 

da bo hodila tudi na hospitacije, da se douči. Kroženje učiteljev MAT je zelo težko urediti iz več 

pogledov, saj otroci nimajo stalnosti, ki jo tudi potrebujejo in želijo, težko je preverjati domače 

naloge, slediti snovi. Snov, ki pa je bila preverjena sedaj je bila snov lanskega leta in novi 2 snovi 

letošnjega leta. Dokler učitelja MAT ne dobimo bo tako, saj druge rešitve zaenkrat ni. 

AD 7) RAZNO: 

Pod točko razno ni bilo dodatnih vsebin. 

 

Sestanek se je zaključil ob 20:49.         

 

        

 

Zapisnik pripravila: Irena Bjeli    Predsednik Sveta staršev: Primož Šuntajs 

 


